
Protokół Nr 19.2012

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które 
odbyło się w dniu 25 maja 2012 roku w godzinach 1100 – 1330.

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; 
na  14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady 
Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Ewa Awramik, Paweł Czemiel, Adam 
Dobkowski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Skarbnik Miasta  - Jarosław Wróbel,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Bożenna Bancer-Janiak
 Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju –  Renata Samełko,
 Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
 Naczelnik Wydziału Wydziału Polityki Społecznej – Irena Podlecka,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Paweł Głowacki.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 

2011r.
4. Opinia  do projektów uchwał: 
1)  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-

2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
3) w sprawie nadania nazwy „most Saperów” mostowi na rzece Ełk zlokalizowanemu 

w okolicy 108 Szpitala Wojskowego w Ełku,
4) zmiany  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  w  2012  roku  na  prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków usytuowanych na terenie Miasta Ełku,

5) w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych 
w dziedzinie kultury fizycznej.

5. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2011 rok c.d.
6. Informacja o przygotowaniu Miasta do sezonu letniego 2012.

7. Wizyta na kolei wąskotorowej, parowozownia i muzeum kolejnictwa.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  propozycją 

porządku  obrad,  wnioskując  o  przesunięcie  pkt.  4.  Sprawozdanie  z  działalności 



Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w Ełku  za  2011r,  jako  pkt.  3.  Następne 
punkty zostałyby kolejno przesunięte. 
Radni  w głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  przy  0  głosach „przeciw”  i  1  głosie 
„wstrzymującym” przyjęli porządek obrad jak wyżej z wnioskowaną zmianą.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do 

protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie 

przyjęli protokół Nr 18.2012 z dnia 18 kwietnia 2012 roku z ostatniego posiedzenia 
Komisji.  

Do punktu  3-ego 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Bożenna Bancer-Janiak omówiła 
sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 2011 
rok – sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 
W roku 2011 zaobserwowano tendencję wzrostową liczby podopiecznych Ośrodka. 
Ocenia się, że na wzrost liczby gospodarstw domowych objętych pomocą, podobnie 
jak w roku ubiegłym miały wpływ, m.in.:
− zamrożenie wynagrodzeń przy niezmienionym od października 2006 r. kryterium 

dochodowym, uprawniającym do ubiegania się o świadczenia pieniężne z pomocy 
społecznej,

− wzrost bezrobocia w mieście (mniejsza liczba oferowanych przez zakłady miejsc 
pracy),

− likwidacja stanowisk pracy w ełckich przedsiębiorstwach,
− brak środków na utrzymanie zajmowanych lokali mieszkalnych,
− wzrost  kosztów  utrzymania  m.in.  energii  elektrycznej,  wody,  gazu,  węgla, 

produktów żywnościowych, leków.
Dane zawarte w sprawozdaniu pozwalają prognozować, że w roku 2012 utrzyma się 
tendencja  wzrostowa  na świadczenia  z  pomocy społecznej.  Szczegóły  dotyczące 
działalności  ośrodka  i  potrzeb  w  zakresie  pomocy  społecznej  w  załączonym 
sprawozdaniu.
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ełku za 2011 rok, nie wniesiono uwag.

Do punktu  4-ego 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie 

z pracą Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta  Ełku  na  lata  2012-2027,  który  zawiera 
zmianę:
1) w załączniku nr 1:
  - korekta dochodów, wydatków i przychodów w 2012 roku - zgodnie z projektem 
uchwały   w sprawie zmian w budżecie, 
 - zmniejszenie nadwyżki budżetowej o kwotę 477 665 zł.
 -  przeniesienie  wydatków  bieżących  w  wysokości  552  240  zł  do  wydatków 
majątkowych  oraz  dochodów bieżących  do  dochodów majątkowych  w  wysokości 
524  628  zł  w  związku  ze  zmianą  realizacji  projektu:  „Rozwój  turystyki  aktywnej 
płaszczyzną polsko  – rosyjskiej współpracy” w 2013 roku. 
2) w załączniku nr 2:



 -  korekta  prognozy  długi  i  spłat  zobowiązań  na  lata  2012-2027  zgodnie  z 
załącznikiem    nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
- korekta przedsięwzięć, projektów realizowanych z udziałem środków UE zgodnie z 
załącznikiem nr 4 do uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012r.

2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  omówił  projekt  uchwały w sprawie  zmian w 
budżecie Miasta Ełku na 2012 rok. Proponowane zmiany obejmują:
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi
W związku z wykorzystaniem środków na dotacje celowe z budżetu miasta w ramach 
I  naboru  Otwartego  Konkursu  Ofert  '2012  i  zabezpieczeniem  środków  na 
nierozstrzygnięte  konkursy  dla  organizacji  pozarządowych,  zachodzi  konieczność 
korekty planu wydatków zaplanowanych na realizację zadań samorządu miasta Ełku 
w 2012 r, tj:
Zmniejsza się plan na zadania z zakresu:
- turystyki (dział 630, rozdział 63003) o kwotę 1 800 zł
- bezpieczeństwa publicznego (dział 754, rozdział 75495) o kwotę 1.800 zł
- polityki społecznej (dział 853, rozdział 85395) o kwotę 62 000 zł
-  edukacyjnej  opieki  wychowawczej  –  placówki  wychowania  pozaszkolnego (dział 
854, rozdział 85407) o kwotę 19 000 zł
- kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (dział 921, rozdział 92195) o kwotę 9.000 
zł
- kultury fizycznej i sportu (dział 926, rozdział 92695) o kwotę 18 000 zł
Zwiększa się plan na zadania z zakresu:
- turystyki (dział 630, rozdział 63003) o kwotę 1 800 zł
- bezpieczeństwa publicznego (dział 754, rozdział 75495) o kwotę 1 800 zł
- oświaty i wychowania (dział 801, rozdział 80195) o kwotę 26 000 zł
- ochrony i promocji zdrowia (dział 851, rozdział 85195) o kwotę 25 000 zł.
- pomocy społecznej (dział 852, rozdział 85295) o kwotę 20 000 zł
-  edukacyjnej  opieki  wychowawczej  –  placówki  wychowania  pozaszkolnego (dział 
854, rozdział 85407) o kwotę 10 000 zł
- kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (dział 921, rozdział 92195) o kwotę 9.000 
zł
- kultury fizycznej i sportu (dział 926, rozdział 92695) o kwotę 18 000 zł

Powyższe  zwiększenia  pokryte  są  z  zadań,  w  których  środki  nie  zostały 
wykorzystane.  Zmiany  te  nie  spowodują  zwiększenia  wydatków  budżetowych 
przeznaczonych na realizacje zadań samorządu miasta Ełku  w ramach Otwartego 
Konkursu Ofert' 2012.
VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji, 
Sportu i Kultury
1. Zwiększenie planu wydatków budżetowych MOSiR na 2012 rok o kwotę 71 000 zł 
w rozdziale 92695 (Kultura fizyczna - Pozostała działalność) oraz dokonanie zmian 
w  dotychczasowym  planie  finansowym  jednostki.  Zwiększenie  wydatków 
budżetowych podyktowane jest koniecznością zabezpieczenia środków finansowych 
na  organizację  imprez  masowych  i  sportowych  ujętych  w  aktualnie  przyjętym 
kalendarzu imprez. W pierwszej wersji kalendarza imprez na 2012 rok, który stanowił  
podstawę  do  ustalenia  kwot  w  planie  finansowym  nie  zostały  zaplanowane 
następujące imprezy:
- „Mistrzostwa Polski w Kolarstwie Przełajowym” 
- II Mazurska Gala Sportów Walki” 



- „Strefa Kibica” 
- „Noc na Promenadzie” 
- „Air Show” 
Nowe imprezy zapewne wzbudzą zainteresowanie nie tylko wśród ełczan, ale także 
mieszkańców okolicznych powiatów i województw. 
Pozostałe  środki  w kwocie 90 000 zł  zostaną wygospodarowane przez MOSiR w 
ramach zmian w dotychczasowym planie wydatków jednostki.
Pozostałe zmiany w planie finansowym w celu urealnienia potrzeb jednostki:
Rozdział 92604 (Instytucje kultury fizycznej) - zmniejszenie planu o 90.000 zł, w tym:
§ 4040 – dodatkowe wynagrodzenie roczne – zmniejszenie o 6 750 zł.
- dostosowanie planu do wykonania (wypłata nastąpiła w styczniu 2012) § 4260 – 
zakup energii – zmniejszenie o 103 300 zł.
-  w  X  2011  roku  zaplanowano  zużycie  energii  na  lodowisku  w  oparciu  o  moc 
urządzeń  zainstalowanych  w  obiekcie.  Faktyczne  zużycie  za  okres  I  –  III  2012 
okazało się znacznie niższe - wyniosło 24 560 zł.
§ 6050 – wydatki inwestycyjne jednostki budżetowej – zmniejszenie o 40 000 zł.
- jednostka planuje wykonanie w tym roku budżetowym tylko projektu i ewentualnego 
przetargu na wykonanie monitoringu na stadionie, a pozostałe środki przeznaczyć na 
zakup  samochodu.
§  6060 – wydatki  na  zakupy inwestycyjne  jednostki  budżetowej  –  zwiększenie  o 
40 000 zł.
-  konieczność  zakupu  nowego  samochodu.  Aktualnie  używany  samochód  marki 
citroen  xsara  (otrzymany  od  Urzędu  Miasta  w  roku  2008)  jest  już  maksymalnie 
wyeksploatowany,  zagraża  bezpieczeństwu  ruchu  drogowego  i  wymaga 
kosztownych remontów (2011r- 9 000 zł, 2012 – 3 620 zł).
§ 4170 – wynagrodzenia bezosobowe (umowy zlecenia) – zwiększenie o 10 000 zł.
- konieczność wykonania okresowego badania technicznego torów na EKW 
§ 4430 – różne opłaty i podatki – zwiększenie o 5 000 zł.
-  środki  na  ubezpieczenie  budynków  i  urządzeń  technicznych,  które  zostały 
przekazane 
jednostce w styczniu 2012 w ramach rozliczenia inwestycji na stadionie.
§ 4480 – podatek od nieruchomości – zwiększenie o 5 050 zł.
- uaktualnienie potrzeb zgodnie ze złożoną w styczniu 2012 roku deklaracją DN-1. 
W  chwili   tworzenia  planu  nie  znane  były  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości (uchwała nr XIV.128.2011 z dnia 14 grudnia 2011r).

Rozdział  92695 (Pozostała działalność) - łącznie zwiększa się o kwotę 161 
000 zł – poprawka zgłoszona przez  Skarbnika Miasta Jarosława Wróbla.
Zmiany w poszczególnych paragrafach spowodowane są organizacją dodatkowych 
w/w imprez. 
§ 4170 – wynagrodzenia bezosobowe (umowy zlecenia) – zwiększenie o 5 000 zł.
§ 4210 – zakup materiałów i wyposażenia - zwiększenie o 29 500 zł.
§ 4280 – zakup usług zdrowotnych – zwiększenie o 500 zł.
§ 4300 – zakup pozostałych usług – 131 000zł.
§ 4430 – różne opłaty i podatki – zwiększenie o 3 000 zł.
§  3040  –  nagrody  o  charakterze  szczególnym  nie  zaliczane  do  wynagrodzeń 
zmniejszenie o 8 000 zł.
- środki te zostały zaplanowane na nagrody pieniężne w IV Ogólnopolskim Turnieju 
Tańca 
Towarzyskiego  ale  w  trakcie  organizacji  imprezy  zostały  zamienione  na  nagrody 
rzeczowe.



2. Zwiększenie wydatków w dziale 926 rozdział 92695 o kwotę 60 000 zł. Utworzenie 
zadania w ramach działu Kultura fizyczna i sport, pozostała działalność § 4210 i 4300 
pn.  „Mini  –  Euro”.  Zadanie  przewiduje  udział  drużyny  z  miast  partnerskich, 
planowane uczestnictwo 100 osób.
Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – na co zostanie 
wydane 60 tys zł w ramach „Mini – Euro”?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – będzie to turniej piłkarski dzieci. Mamy 
potwierdzenie 4 partnerów: Włosi, Niemcy, Litwini i Rosjanie. 

− 45 tys zł – koszty pobytu i zakwaterowania,
− reszta obsługa sędziowska, puchary, koszulki i jedna wycieczka dla dzieci.

Turniej odbędzie się w dniach 14-18 czerwca.
Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się o podanie kosztów imprez, 

jakie są planowane w ramach zwiększenia planu wydatków budżetowych MOSiR na 
2012 rok o kwotę 71 000 zł.

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki:
- „Mistrzostwa Polski w Kolarstwie Przełajowym” - 15 tys zł, ogólny koszt imprezy 
około 100 tys zł,
- II Mazurska Gala Sportów Walki” - 31 tys zł, całkowity koszt 90-100 tys zł,
- „Strefa Kibica” - miasto 30 tys zł, powiat 20 tys. zł, partner browar – około 20 tys. Zł,  
łączny  koszt  około  70  tys  zł,  radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  dodał,  że  od  strony 
organizacyjnej „Strefa Kibica” pomieści 500 osób,
- „Noc na Promenadzie” - 37 tys zł,
- „Air Show”  - 43 tys. zł.

Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  –  pozostałe  środki  są  w  budżecie  MOSiR, 
łącznie jest to kwota 161 tys. zł

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – w ramach zmian w jednostce dokładamy 90 
tys. zł.

Radny Bogusław Wisowaty – impreza  „Air Show”  planowana jest na 3 sierpnia, 
czyli w piątek. Lepiej byłoby ten termin przełożyć. To kosztowna impreza.

Radny Idzi Podwojski zwrócił uwagę, że na „igrzyska” nie żałuje się pieniędzy, nie 
ma natomiast środków finansowych na szczepienia przeciwko pneumokokom.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  mówimy  na  razie  w  kategoriach 
założenia, umowa nie jest jeszcze podpisana. Czekamy na przedstawienie oferty.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zgłosił  wniosek   o 
zmniejszenie o 43.000 zł kwoty 71. 000 zł w pkt VI. Zmiany w zakresie wydatków 
realizowanych  i  nadzorowanych  przez Wydział  Promocji,  Sportu  i  Kultury.  ppkt.1. 
zwiększenie  planu  wydatków budżetowych  i  MOSiR  na  2012  rok   i  wykreślenie 
imprezy „Air Show”. Komisja wróci do tego tematu w m-cu czerwcu, gdy będą już 
znane szczegóły imprezy.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 
1 głosie „wstrzymującym” przyjęli w/w wniosek.

Radny Idzi Podwojski zwrócił się z wnioskiem o zmniejszenie wydatków o środki 
przeznaczone na „Strefę Kibica”. Następnie radny wycofał swój wniosek.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zwrócił się z pytaniem o 
konieczność zakupu nowego samochodu. 

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – samochód jest niezbędny do realizacji zadań 
jednostki.  Aktualnie używany samochód marki citroen xsara (otrzymany od Urzędu 
Miasta  w  roku  2008)  jest  już  maksymalnie  wyeksploatowany,  zagraża 
bezpieczeństwu ruchu drogowego i wymaga kosztownych remontów.



Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta  Ełku  na  lata  2012-2027,  w  głosowaniu 
wzięło udział 11 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  miany  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie 
zmian w budżecie miasta Ełku na 2012 rok, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 0 
głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie miasta Ełku na 2012 rok   z wnioskiem o zmniejszenie o 43.000 zł kwoty 
71. 000 zł w pkt VI. Zmiany w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych 
przez  Wydział  Promocji,  Sportu  i  Kultury.  ppkt.1.  zwiększenie  planu  wydatków 
budżetowych i MOSiR na 2012 rok  i wykreślenie imprezy „Air Show”. Komisja wróci 
do tego tematu w m-cu czerwcu, gdy będą już znane szczegóły imprezy.

3) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały  w sprawie  nadania 
nazwy „most Saperów” mostowi na rzece Ełk zlokalizowanemu w okolicy 108 Szpitala 
Wojskowego w Ełku. Z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Saperów” - jednej z nowych 
ulic powstałych w obszarze m.p.z.p. „Ełk – Brama Mazur” wystąpiło Stowarzyszenie 
Saperów Polskich Koło nr  30 w Ełku.  Potrzeba jednak tutaj  konsultacji  w ramach 
dobrych stosunków ze  Stowarzyszeniem Saperów. Projekt zostanie wycofany.

4)  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt zmiany uchwały w sprawie 
udzielenia  dotacji  w  2012 roku  na prace konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków usytuowanych na terenie 
Miasta Ełku.

W dniu 17 maja br odbyło się posiedzenie Komisji  Konkursowej  ds. oceny 
wniosków  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  Miasta  Ełku  na  prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanym do 
rejestru zabytków na terenie Miasta Ełku. W związku z pismem p. Piotra Basiewicza 
dot. chęci przyjęcia dotacji oraz propozycji zmniejszenia zakresu prac, które wpłynęło 
30 kwietnia 2012 r. do tutejszego urzędu, Komisja Konkursowa zebrała się w celu 
ponownego  przeanalizowania  wniosku  dotacyjnego  oraz  nowego  harmonogramu 
rzeczowo – finansowego. Komisja rekomendowała przyznanie dotacji w wysokości 
15 000 zł na refundację kosztów poniesionych na badania archeologiczne wykonane 
w 2011 roku. Koszt badań w wysokości 60 790,11 zł wykazano w harmonogramie 
rzeczowo – finansowym z dnia 16.03.2012 r. stanowiącym załączniki do wniosku nr 
5/SR/2012 z dnia 16.03.2012 r. o przyznanie dotacji z budżetu Miasta Ełku. 
Na  powyższy  cel  w  2012  roku  w  budżecie  Miasta  Ełku  zabezpieczono  środki 
finansowe w wysokości 300 000 zł (Dział 921, rozdział 92120, Paragraf 2720).
Wywiązała się dyskusja.

Radny Bogusław Wisowaty – proponuje by głosować przeciwko temu projektowi 
uchwały, a środki finansowe przeznaczyć na remont zasobów komunalnych.

 Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  powiedział,  że  miał  już  wątpliwości  w  roku 
ubiegłym,  co  do  przyznawania  dotacji  temu  inwestorowi.  Kupując  teren  objęty 
ochroną  konserwatorską  inwestor  jest  zobligowany  do  wykonania  badań 
archeologicznych. Są uzasadnione obawy, czy ta inwestycja zostanie wykonana.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeżeli uważa się, ze uchwała jest źle 
skonstruowana, to należy ją zmienić. Jednak zgodnie z obowiązującymi jej zapisami,  
prace archeologiczne mogą być dofinansowane jako I etap tej inwestycji.



Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Renata Samełko – nie występowaliśmy o 
przesunięcie  tych  środków  na  Wydział  MK.  Przyznanie  tej  dotacji  rekomenduje 
Komisja Konkursowa ds. oceny wniosków w sprawie udzielenia dotacji  z budżetu 
Miasta Ełku na prace konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanym do rejestru zabytków na terenie Miasta Ełku. Przyznane środki i 
tak są mniejsze od wnioskowanych. Po rozmowie telefonicznej  wpłynęło pismo d 
Pana  Basiewicza,  gdzie  deklaruje  wolę  przyjęcia  proponowanej  dotacji  ale 
jednocześnie wnosi o zmniejszenie zakresu robót.

Radny Krzysztof Wiloch – nie powinniśmy rozmów telefonicznych wykorzystywać 
do spraw formalnych, najważniejszy jest wniosek złożony na piśmie.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji po reasumpcji głosowania, w głosowaniu jawnym; 4 głosami „za” 
przy  4  głosach  „przeciw”  i  3  głosach  „wstrzymujących”  nie  wyrażono   opinii  do 
projektu  zmiany  uchwały w  sprawie  udzielenia  dotacji  w  2012  roku  na  prace 
konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków usytuowanych na terenie Miasta Ełku.

5)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 
stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych  w  dziedzinie  kultury 
fizycznej – zmiany podyktowane są ustaleniami podjętymi podczas posiedzenia Rady 
Sportu przy Prezydencie Miasta Ełku oraz zmianą przepisów prawnych w zakresie 
sportu.  Ustawa z  dnia  29  lipca  o  sporcie  kwalifikowanym oraz  ustawa z  dnia  18 
stycznia 1996r. o kulturze fizycznej zostały uchylone. W ich miejsce podjęta została 
ustawa z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zgłosił  wniosek  dotyczący  zmiany 
zapisu w § 2 ust. 2 pkt 2)” „trzech przedstawicieli  Rady Miasta Ełku wybieranych 
spośród radnych.”
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przyjęli w/w wniosek.
Następnie  członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt  uchwały  w sprawie  stypendiów, nagród i  wyróżnień sportowych 
przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej wraz z wnioskiem dot. zmiany zapisu w 
regulaminie w § 2 ust. 2 pkt 2)” „trzech przedstawicieli Rady Miasta Ełku wybieranych 
spośród radnych.”

Do punktu  5- ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się  z  pytaniem – czy są  jakieś 
uwagi i pytania do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2011 rok?

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  powiedział,  że  czeka  na  wnioskowane  przez 
Komisję Rewizyjną materiały.

Naczelnik  Wydziału   Promocji,  Sportu  i  Kultury  Aneta  Werla  powiedziała,  że 
zostaną one przedłożone.

 
Do punktu  6- ego

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  na  wstępie  powiedział,  że  temat  imprez 
planowanych na ten sezon letni  został  już omówiony na poprzednim posiedzeniu 
Komisji. Proponuje skoncentrować się na miejscu do kąpieli, które będzie fatalne.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zwrócił się z wnioskiem o 
przygotowanie na piśmie informacji  o przygotowaniu do sezonu letniego nie tylko 



Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji ale również innych miejskich jednostek, takich 
jak: Ełckie Centrum Kultury, Miejska Biblioteka Publiczna.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – w kalendarzu jest już gro imprez, na 
które mamy już podpisane umowy. Szczegóły możemy przedłożyć.

Naczelnik Wydziału  Promocji,  Sportu  i  Kultury  Aneta Werla – raczej  zawsze 
chodziło Komisji o przygotowanie obiektów.

Członkowie  Komisji  poprzez  aklamacje  przyjęli  wniosek  zgłoszony  przez 
Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Michała  Tyszkiewicza  o  przygotowanie  na 
piśmie informacji o przygotowaniu do sezonu letniego nie tylko Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji ale również innych miejskich jednostek, takich jak: Ełckie Centrum 
Kultury, Miejska Biblioteka Publiczna..

Do punktu  7- ego
Radny  Bogusław  Wisowaty  zgłosił  wniosek,  aby  pkt.  wizyta  na  kolei 

wąskotorowej,  parowozownia  i  muzeum  kolejnictwa  przełożyć  na  następne 
posiedzenie Komisji, która rozpoczęła by się od razu na kolejce.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i  
1 głosie „wstrzymującym” przyjęli wniosek, by punkt przenieść i procedować już na 
miejscu wizyty Komisji.

Do punktu  8- ego
Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem – w momencie 

planowania  przebudowy  Placu  Jana  Pawła  II  znalazła  się  toaleta  czy  w  chwili 
obecnej, po modyfikacji jest ona nadal?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nie ma obecnie tej toalety, brak na jej 
wykonanie  środków  finansowych.  Będziemy  wykonywali  parking,  ciągi 
komunikacyjne,  oświetlenie,  ławki,  kosze.  Toaleta  samoobsługowa to  duży koszt. 
Myślimy  o  postawieniu  toalety  wrzutowej,  jak  naprzeciwko  ECK  przy  ul.  Wojska 
Polskiego.

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop – planowana przebudowa mostu na 
rzece Ełk, czy będzie przełożenie ciągów komunikacyjnych?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – wszystko będzie wykonane zgodnie z 
normami. Chodniki będą węższe, ale nie będą utrudniały ruchu pieszych.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – co z usunięciem usterek 
zgłoszonych do I etapu modernizacji stadionu miejskiego?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki  – zgodnie z protokołem, usterki  mają zostać 
usunięte do końca maja.  Czekamy jeszcze na ekspertyzy  na trybunach.  Bieżnia- 
podobno firma PRiBO zajęła się tym tematem.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  
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